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Socialudvalget

Til:

Dato:

Indenrigs- og socialministeren

27. maj 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 395
Kan ministeren oplyse hvilke erfaringer, der er gjort med indførelsen af 
ungdomssanktionen, jf. L 210 Forslag til lov om ændring af straffeloven og lov 
om social service (Ungdomskriminalitet) - Folketingsåret 2000-01, og kan 
ministeren oplyse, hvor stor en procentdel af de i lovforslaget nævnte unge, 
som har været igennem sanktionen, som efterfølgende har begået ny 
kriminalitet, og kan ministeren oplyse tilbagefaldsprocenten for unge i den 
samme kategori, som ikke er blevet idømt ungdomssanktionen, men som har 
modtaget fængselsstraf?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Henriksen (DF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfmahr@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen

formand
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